
Vallás 

Szemelvények a Hang könyvekből 

Ki akarna olyan „igazságot” elfogadni, ami nem boldogítja az ilyen igazság-hirdetőt. A pap legyen Isten-szerető. 

Vigyázz: - Én, Jézus nem vagyok automatika. Aki így gondolja, az a vallásosság ördögének csapdájába esik.  

Ne légy megkötözve papokkal, templomokkal, szentségekkel, vallásos emberekkel. Egy másik egyház sem 

megoldás, - a megoldás Én vagyok. 

Akiben a tudás és a hit nő, annál már az egyházi eszközök akadály. A cél, a lényeg Én vagyok, - az egyház csak 

eszköz erre, - a legjobb esetben. 

Bizonyos értelemben könnyebb megőrizni az Általam elvárt hitet világi pályán, mint az egyháziak között. 

Egyetlen speciális vallás sem képes az univerzális hitet felvállalni. 

A vallásosság nem sokat ér, ha nem boldogít. 

A rangkorsággal maga a sátán épült be az egyházba. Ma nem papokra van szükség, hanem szerető szívű 

emberekre. 

Jó a szenteltvíz, a Mária kép, de a legjobb az egészséges elfoglaltság. 

A helytelen Mária tisztelet elfajulhat bálványimádáshoz.  

Olyan dogma nincs, amely tagadná a reinkarnációt. 

Mária soha nem volt Anya Isten, és soha nem imádandó. Tiszteletre méltó senki nem lehet valaki által. 

Ne bonyolódj vallásoskodásokba, - a párbeszédimára figyelj.  

A komoly esti lelkiismeretvizsgálat részben átveheti a szentgyónás helyét.  

Ne menj oda, ahol rá akarnak venni arra, hogy ne engedelmeskedj a lelkiismeretednek (legyen az akár templom is). 

Nevess többet, legyen több humor körülötted. Engem vegyél komolyan és ne az intézményesített egyházamat. 

Segíteni csak azon lehet, aki kéri ezt. Az intézményes egyházak azon is akarnak segíteni, akik ezt nem kérik. Ezért 

embertelenednek el ezek az intézmények és válnak természetellenessé.  

Jobbnak tartom, ha Általam akartok eljutni az egyházhoz, és nem fordítva. Én vagyok a kép, és az egyház a 

képkeret. Csak a Földön van szükség keretre (egyházra). Az Én Lelkem szabadsága minden keretet szétfeszít.  Akik a 

keretre teszik a hangsúlyt, azok soha nem fogják elviselni a tartalom szabadságát. 

A szenvedés sosem értelmes cél a szeretet Istene előtt. Nem szenvedést, hanem szolgálatot kell vállalni, még akkor 

is, ha ez szenvedéssel jár. Az önként vállalt szenvedés az egyházi hatalmak kitalációja, penitenciája. A célja, hogy 

engedelmességre szorítsa a józan gondolkozású embereket.  

Bizonyos értelemben könnyebb megőrizni az Általam elvárt hitet világi pályán, mint az egyháziak között. 



Járj templomba, - szent hely az és az imádság háza. Ott megjavulsz. 

Ne hódolj be egyetlen gyülekezetnek sem. Csak azt fogadd el, ami szívedben jótékony visszhangra talál benned. Aki 

nem talál meg Engem önmagában, az játékszerévé, sőt fejőstehénné válik gyülekezetének. Vagyis nem 

felhasználják, hanem kihasználják.   

Ne bonyolódj vallásoskodásokba, - a párbeszédimára figyelj.   

Csak akkor kell gyónni, ha egyedül képtelen vagy megtisztulni.  

Tartsátok meg, amit mondanak a papok, ha szinkronban van az evangéliumi tanításommal, de ne tegyétek, amit ők 

tesznek (ha nem élik, amit mondanak). 

A vallások csak eszközök, és senkit semmiféle vallás nem üdvözít, - a lényeg a lelkiismeret felismerése és követése. 

A rossz szándékú emberek egyetlen vallásban sem üdvözülnek, viszont a jó szándékúak bármilyen vallásban 

üdvözülhetnek. Tárgy senkit sem üdvözíthet, - fontos a magatartás.  

A teológiában nem Engem, hanem Rólam tanítanak. A mostani értelembe vett papságra nincs is szükség, - ki fog 

halni. 

Az egyház gyümölcsei a szentek, - ezekről ítéljétek meg a fát. 

Ne bántsd a papokat, de ne is védd. Te velem törődj. 

Mária nem azáltal lett naggyá, mert engedelmes volt, hanem mert alázatos volt. Az engedelmesség butaság, - a 

kaszárnyák világa. A nem gondolkodás, a felelősség nem vállalás világa.  

A szentmise mit sem ér, ha valaki nem ismer és nem szeret Engem. A szentmise csak eszköz. Mára a szentmise 

babonává degradálódott. 

Az egyházi szentségek értetek vannak és nem Értem. Ha valaki hisz Bennem, remél Bennem, szertartás nélkül is 

szeretem.  

Minden felekezetben megtámadják a Hozzám tartozót, mert nem bírják elviselni azt a szabadságot, amit Én adok. 

A legtöbb vallásos ember bálványimádó.  

Senkit sem hoznak a szertartások közelebb Hozzám. Mindenütt a magatartások azok, akik eldöntik, hogy ki kihez 

tartozik. Sajnos legtöbb esteben a szertartások bódítanak. Te inkább szeretetre buzdíts. 

Ne dőlj be annak a vallásnak, amelyik engedelmességre szólít fel és nem megtérésre. 

A világnak nem keresztelt emberekre, hanem keresztény emberekre van szüksége. Nem a szertartások, hanem a 

magatartások megváltoztatása a lényeg. A gondolkodás-átalakítás nélküli szertartás egyenesen Isten gyalázása. 

Nem a vallásoskodás, hanem a gyakorlati szeretetből történő áldozatvállalás a lényeg, - és ami ezt segíti.  

A gyülekezetben nem csak Én vagyok jelen, de sok ártó erő is. 

A böjtnek önmagában nincs értelme. Erkölcsi értéket a böjtnek a cél ad, amiért vállaltad a böjtöt. 



Nem a vallásokon keresztül szoktak Velem az emberek találkozni, amint nem a hangszerek teremtik a zenét, 

hanem a hangszereken keresztül jelenik meg, úgy nem a vallások által kerültök Hozzám közelebb, hanem a 

különböző szertartások által jelenítitek meg ezt, hogy Hozzám akarjátok kapcsolni az életeteket. Bár gyakran már e 

szertartások teljesen kiüresedtek e tekintetben.  

A lényeg nem a templomba járás, hanem az, hogy biztosíts időt magadnak arra, hogy velem, Jézussal foglalkozz.  

Egyházon keresztül soha nem jutsz el Hozzám. Az egyház csak egy keret, mint egy képkeret. A kép Én vagyok, a 

keret lehet akármi. Az egyház az Én titokzatos testem, de Én nem vagyok titokzatos.  

Szentmisét érdemes mondatni, mert a szeretetre irányul.  

A szentáldozás is csak eszköz, - a cél az, hogy benned élhessek. 

(Papkatona = fából vaskarika, erkölcsi csődtömeg.) 

Bérimádkozás: - hit nélkül nincs semmi értelme.  

Minden búcsújárás eszköz arra, hogy felismerjétek az Én szeretetemet, - az önzetlen szeretetet. Minden 

zarándoklat, amely nem ezt célozza meg, - bálványimádás.   

A helyesen vallásos ember mindig Istent és embert szerető ember. Az az igazi, akiről mások azt mondják, hogy 

valóban szeretetet áraszt magából, - a döntő a magatartás.  

A lényeg nem a szentképek, hanem az Engem való elfogadás. Sem ima, sem semmiféle szertartás ezt nem 

helyettesíti. A lényeg a soha nem ártás, a mindig megbocsátás, a lehetőség szerinti segítés. 

Egyháztól függetlenül nem élhettek, - rendnek kell lenni. A felekezethez tartozás csak előnyötökre van. 

Csak akkor kell gyónni, ha egyedül képtelen vagy megtisztulni. 

A szentek szobrait nem imádják, csak emlékeztetnek, mint a fényképek. 

Sajnos az egyházi vezetők csalhatatlannak mondják magukat. 

Az ikon értékét az ikonfestő tisztasága adja meg. 

Nem a Biblia a forrás, hanem a Szentlélek, akinek átadjátok a józan eszeteket. Aki ezt teszi, az rendet tud teremteni 

a fejében és a szívében egyaránt. Aki nem ezt teszi, az előbb-utóbb a vallásosság ördögének csapdájába esik. 

Minden szentíró, akarva-nem akarva, önmagát is beleviszi az alkotásába.      

Rangsorold a Bibliát, és ne akarj a vallásosság ördögének játékszerévé válni. Ne légy személyválogató és a 

lelkiismeteredet kövesd, ami nem sérti a szeretetet. 

Egyetlen szentíró se volt bábú a sugalmazó Szentlélek kezében. 

Nem a szertartás által lesz valaki kedves Isten előtt. Isten, aki a szívbékét nézi, tudja mi lakik minden emberben. 

A papok szertartásai fabatkát sem érnek, ha nem a szeretetre teszik a hangsúlyt. De Istent nem lehet levenni a 

lábáról szertartásokkal. 

Apostolokra van szüksége a világnak, nem papokra. 



A legdöntőbb azonban nem a gyónás, sem az áldozás, hanem a Velem, Jézussal való élő kapcsolat, foglalkozás. 

A vallásoskodások senkit sem tesznek Istennek tetszővé. De a szertartások is alkalmasak arra, hogy növeljék 

bennetek a szeretetet. 

Csak addig maradj bármilyen gyülekezetben, amíg jobbat nem látsz. Olyan nincs, hogy valaki egy gyülekezet által 

kerül közelebb Hozzám. Ha neked Én, Jézus vagyok a legfontosabb, akkor bajod lesz a gyülekezet vezetőjével. Egy 

vezető nem vállalja a nem ártást, megbocsátást, segítést.  

Légy okos és óvatos. Csak addig maradj egy gyülekezetben, ameddig képes vagy, ott, ahol vagy, az Én békémet 

ápolni. 

Járhatsz bármilyen gyülekezetbe, de a cél Én, Jézus kell legyek. És a józan eszedről le ne mondj soha. 

A ceremónia csak külsőség. Jó, ha tudod, hogy az ördög az Isten majma. Csak hosszú távon ismerhető fel 

csalhatatlanul, hogy ki van a háttérben. (Ez van a jövendölésekkel, ördögűzésekkel és egyéb csodákkal) 

A vallásosság külső formái nem mindig váltanak ki pozitív hatást az emberekből. A lényeg, hogy ne árts, 

megbocsáts, és lehetőség szerint segíts. 

Ne hagyd el a vallásodat, amibe beleneveltek. 

Nem a vallásosság tesz valakit Isten előtt kedvessé, hanem a szívében lévő és kiáradó szeretet, - ha ez a szeretet 

hiányzik, akkor a vallásosság ördöge átvette a hatalmat. 

Az Egyház az Én titokzatos testem, - a Szentlélek élteti. 

Az őszinte bűnbánat nem kevesebb, mint a gyónás. A lelki áldozás nem kevesebb, mint szentségi áldozás.  

Az Istennek tetsző templomok szent helyek, - de a lényeg te vagy. A templomok Isten dicsőítésére és a szeretet 

kibontakozására való helyek.  

A Mária jelenések is csak annyiban hitelesek, amennyiben evangéliumaimmal alátámaszthatók, - ez áll a Hang 

könyvekre is. 

Először a kötelesség, utána a szertartások.  

Örök kárhozat nincs, csak a dogma szerint. A katolikus egyház nem azzal ferdít, hogy elvesz valamit a tanításokból, 

hanem azzal, hogy hozzáad. 

Az Egyház az Én, a te Jézusod megjelenési formája a Földön.  

Aki hittelenül áldozik, az szentségtörést követ el. Tehát, aki komolyan veszi a jelenlétemet az úrvacsora 

felvételekor, annak a számára nem okozok csalódást.  

Ne menj olyan templomba, ahol nem vagy szívesen látott vendég. 

A szentgyónás lényegéhez tartozik a bűnbánat, - ez a lényeg. (Ajánlok egy életgyónást egy olyan papnál, akiben 

megbízol) 

Keresztelkedés: - lepecsételése annak az Út-vallásnak, amely Én, Jézus vagyok. 



A felnőttnek már „szilárdabb” táplálékra van szüksége. 

Az örök pokollal fenyegető vallási vezetők kezében mára ez a fegyver már használhatatlanná vált. 

Mivel te jó szándékú és becsületes ember vagy, igazságkeresésed közben megmenekültél attól a bódultságtól, 

amely különböző vallási felekezeteknek mindenkor jellemzője volt, van és lesz. Minden keresztény felekezet 

egyrészről Hozzám is hozhat és bódultságba is vihet.  

Eretnek az, aki egy igazságot annyira túlhangsúlyoz, hogy közben egy vagy több igazságot mellőz, vagy tagad. 

A papi nőtlenség, mint mindenkire kötelező, nem Tőlem van. 

Valamikor azt mondtam: - hogyha a ti igazságotok nem múlja felül az írástudókét és természetesen a papokét is, 

nem mehettek be a Mennyek országába! Ez a kijelentésem még ma is érvényes.  

Akik a legjobban ellene dolgoznak az Én Egyházamban a szándékomnak, azok a hatalmukat mindenek felett féltő 

főpapok, püspökök, tehát az egész hierarchia.  

Ők e legkevésbé segítik Egyházam lelki fejlődését, élükön a magát „hivatalból” a csalhatatlanság karimájával állított 

római pápa. Amikor Pétert pápává választottam, ő azonnal felülbírált Engem, Jézust. Kénytelen voltam ördögűzést 

végezni rajta.  

Azért erőltetik az engedelmeskedést, hogy azáltal legyenek olyanok, akik felett feltétlenül uralkodhatnak. 

Amint megszűnne a katonaság, ha csak katonatisztekből állna a hadsereg, úgy megszűnne a hierarchia is, ha az 

Egyház csak főpapokból állna. A hierarchiának létérdeke, hogy legyenek olyanok, akik úgy gondolják, hogy hozzájuk 

nem, csak a főnökeihez szólhat az ők érdekükben a jó Isten. Hozzájuk csak akkor szólhat a jó Isten, ha előbb 

engedélyt kér és kap is a hierarchiától. 

Az uralkodással a sátán épült be az Egyházamba. Egyházamban semmi közöm ahhoz, aminek uralkodási íze, szaga 

van.  

Ha egy ember csalhatatlannak tartja magát, akkor már eleve párbeszédképtelen és nem tanul, mivel ez értelmetlen 

számára, ha tévedhetetlen. Nem is vonható felelősségre, hiszen tévedhetetlen. Ennek a társaságnak azt mondtam: 

„Ti az ördögatyától vagytok”, - és ez áll ma is. Mindaz, aki Elém helyez bármilyen intézményt, az nem Tőlem való. 

A szentgyónás és a szentáldozás nincs összefüggésben egymással. De lelked fejlődét mindenkor a benned ő 

szeretet növekedése jelenti. 

Sem egyházzal, sem szertartásokkal, sem intézményekkel nem vagyok azonos, csak Magammal. De kivétel nélkül 

minden egyház, szertartás, intézmény pozitív, vagy negatív módon alkalmas arra, hogy Velem azonosuljon az, aki 

Velem akar azonosulni.  

Mária a Napba öltözött asszony. A béke királynője. 

A papok nem Isten szolgái, - de vannak kevesen olyanok is, akik Engem szolgálnak. A papok sem különbek, mint 

más emberfia. 

Ne feledd, Engem is, Jézust papok, főpapok ítéltek halálra, akaratom ellenére. 

A magukat csalhatatlannak tudó vallási vezetők kreáltak maguknak különböző vallásokat. 



A különböző vallások emberi készítmények, márpedig hatalmi alapon, hierarchiára felépített alapon. 

Én, Jézus hiába mondom, hogy testvérei vagytok egymásnak, s ne adjatok egymásnak különböző rendfokozatokat, 

főleg ne az Én nevemben. 

Egy felszentelt pap csak Istentől kapott szerepében (amint egy nő egy férfitől) különbözik a többi embertől, de 

erkölcsi rendfokozatban nem. 

Senki sem lesz jobb attól, hogy pap, püspök vagy pápa.  

Olyan egyházat, olyan teológiát nem találsz, ahol ne Rólam, hanem Engem tanítanának. 

Minden egyház speciális hitet követel meg híveitől.  

Én, Jézus az univerzális hitet kívánom meg az idők végezetéig az enyéimtől, amely szerint minden ember higgyen 

abban, hogy ő ember, s joga van másoktól elvárni, hogy embernek nézzék, s ugyanakkor az enyéimtől elvárom azt 

a hitet, hogy másokat is embernek nézzenek, függetlenül koruktól, nemüktől, helyzetüktől, testi-lelki állapotuktól, 

erkölcsi magatartásuktól. 

Az egyházak ezt az univerzális hitet nem merik tagadni, de lehetőségük szerint akadályozzak ennek a hitnek a 

terjedését. 

Engem is zavarnak a templomi díszruhák, - tételezz fel náluk jószándékot. Ne add fel az egyházat mégha kígyót-

békát is kiabálnak rád. 

Böjt: hamvazó szerda és nagypéntek. 

Minden vallási gyakorlat eszköz. Eszköz arra, hogy bensőleg szabaddá váljatok körülményeitektől, családotoktól, de 

még önmagatoktól is. Ha a vallási gyakorlat nem a benső szabadság irányába visz, akkor az babona.                             

A babona: - olyan erőt tulajdonít annak, aminem olyant az Isten nem adott.                                                                      

Vallási gyakorlat: - legyen az szentmise, imádság, böjt, zarándoklat stb., csak akkor nem babona, ha azt, aki ezt 

teszi, építi, buzdítja, vigasztalja. Ha nem ezt teszi, akkor babona, amely nem a hit, hanem a hiszékenység alapján 

áll, és nem boldogít, hanem bódít.  

Az nem érdekes, hogy barátnőd milyen vallású, mert minden vallás annyit ér, amennyiben segíteni tud a 

szeretetben való növekedésben. Amelyik vallás nem a szeretetet növeli, az nem Tőlem van, de ha valaki nem erre 

használja a vallását, az semmilyen vallásban sem lehet Istennek tetsző. 

A vallásosság és a hitetlenség gyakran jár együtt, - ezek inkább babonások, mint hívők. Az a hívő ember, aki tudja, 

hiszi, hogy benne Isten boldogító módon van jelen és ezért hálás, bármi történik is vele. 

Csak az univerzális hitet képviselők azok, akik lélekben függetlenek minden szervezett hatalmasságoktól, akik a 

speciális hitet képviselik.  

Az univerzális hitet képviselik az Én, a te Jézusod tanítványai. Ők azok, akik hiszik, hogy ők emberek és joguk van 

arra, hogy ezt az elismerést másoktól is elvárják a maguk számára, és ugyanakkor elismerik, hogy mások is 

emberek, ezért szeretniük kell mindenkit, mint önmagunkat, függetlenül attól, hogy milyen valláshoz, nemzethez, 

fajhoz tartozik a másik. 

Ne a speciális, hanem az univerzális hitet kövesd. Az evangéliumaim legyen a mérce. 



Ezek a tények ellenkeznek az evangéliumaimmal és ezekre a megoldás: 1.) az engedelmeskedtetés - józan belátás, 

2.) az alá-fölé rendelés gyakorlata – testvérek vagytok, 3.) különböző rangok osztogatása – ülj az utolsó helyre, 4.) 

az erő alkalmazása – szeressétek egymást. 

Amig a világ a világ, mindig torzítani fogják a speciális hit hívei az Én tanításaimat. Tehát, ha Engem üldöznek, 

titeket is üldözni fognak. 

Minden intézmény azt tartja szentnek a maga körén belül, akit példának tud állítani alattvalói elé, - tehát akitől 

elvárják, hogy szentté avatása által erősítse az intézményt. 

Ha Nekem kedves gyermekem akarsz lenni, akkor Engem, Jézust akarj követni és ne azokat a szenteket, akik 

különböző speciális felekezetek urainak akarnak megfelelni. Hidd el, Engem, Jézust könnyebb követni, mint 

bármely tökéletességre törekvő embert, - ha még szentté avatták is. 

Áldozat az, aki hisz abban, hogy Én, Jézus valóban jelen vagyok az oltáriszentségben. 

Ne a speciális, hanem az univerzális hitet kövessétek. 

Testvéreim vagytok a kegyelmi rendszerben, tehát Mária a ti édesanyátok is, - tiszteljétek! 

Az első században minden keresztényt szentnek neveztek, - ne csak a pápát, hanem magadat is tudd szentnek. A 

pápa Isten szolgájának a szolgája, nem fenevad. Ne dőlj be a fenevadoknak, a gyümölcsre figyelj. 

Én, Jézus vagyok a világ világossága és nem a Biblia. 

Csak azokra figyeljetek, akik az univerzális hitet hirdetik.  

Nem a szertartás, hanem a magatartás tesz benneteket Isten előtt kedvessé. 

Speciális hit: 1.ok) az emberi természet. A józan gondolkodással nem lehet belenyugodni abba, hogy a földi élet 

kielégítené azt, aki boldog akar lenni, 2.ok) pedig Én, Jézus vagyok, aki megjelentem, mint valóságos ember, hogy 

bemutassam nektek azt az emberi életet, amely képes magába hordani és képes kisugározni magából az égi békét.  

Ha e két okot szemléled, akkor beláthatod, hogy az egyik sem lehet elégséges a másik nélkül, - ilyen értelemben a 

világotok kettészakadt. 

1.ok) - az egyik része a keleti világ, ahol az ember különböző technikákkal eljuthat a „megvilágosodásra”, ami 

megérteti vele, hogy céltalan, értelmetlen, ha valaki azért él, ami mulandó.  

2.ok) – a másik része világotoknak tud Rólam, de a sok zavaró állomás miatt eltorzult a kép, amelyet Rólam, 

Jézusról alkottatok. 

A speciális hit szorgalmazza az Én életem értelmének megértését, de ők sem tudják helyesen és világosan. 

A helyes életszemlélet a következő: 1+2 = vállalnotok kell a megvilágosodás útját a gondolkodásotok átalakítása 

által, éspedig az evangéliumaim szerint. Mivel ezt az óhajomat sem keleten, sem nyugaton egyetlen speciális vallás 

sem vállalja fel, ezért osztozkodnod kell sorsomban, ha része akarsz lenni a boldogságomnak. 

Ne szankciókat, hanem érveket várjatok a vallási vezetőktől. A szankció, a parancsolgatás, a felsőbbrendűség 

érzése nem vezet jóra. 

Egy szertartás (pld. keresztelkedés) nem eredményezhet magatartás-megváltoztatást. 



A szertartásoknak lepecsételő szerepük van, - minden szertartás önmagában csak üres cécó. Értékké az „életadás” 

teszi, ami az ilyen szertartást megelőzi és természetesen követi. 

Ha valakinek a törekvése komoly, akkor keresztelés nélkül is kedves Isten előtt, - ezt a törekvést nem lehet 

megspórolni.  

A benső megtérés hiánya feszültséget okoz, és az ilyen feszültség csak Velem, Jézussal oldható fel. Évente legalább 

egyszer old fel magad a rád gyűlt szeméttől, - gyónás, áldozás. 

Én, Jézus nem vallást jöttem alapítani, hanem egy olyan magatartást, amelyet az univerzális hit 

megnyilvánulásának lehet nevezni. Tehát: - hidd, hogy ember vagy és jogod van arra, hogy mások is téged 

embernek tartsanak, - ugyanakkor kötelességed, hogy te minden embert függetlenül nemétől, korától, 

nemzetiségétől, egészségi állapotától, erkölcsi magatartásától, embernek tartsd, embernek szeress, és tisztelj. 

Bármilyen vallású üdvözülhet, - az üdvözülés nem bizonyos valláshoz, hanem az újjászületéshez van kötve. 

A kegyelem nem lerombolja a józan életet, hanem erősíti azt.  

Az a felekezet, amely nem az univerzális hitre és az alapalázatra alapozza létét, - szét fog esni anyagi és hatalmi 

okok miatt. 

Nagytakarítás = szentgyónás, vendégfogadás = szentáldozás.  

Ha van lehetőséged, menj el Megjugoréba, - de hitedet bárhol tudod erősíteni. 

Aki magáévá teszi az univerzális hitet és az alapalázatot, - jó úton jár. Tartózkodj a különböző hitvitáktól.  

Kivétel nélkül minden vallási intézmény speciális hitet képvisel (a sajátját többre tartja a másokénál). 

A gyónás lényegéhez tartozik a bánat és az erős fogadás. Az igazi bánat pálfordulással jár, amely arról tanúskodik, 

hogy Abszolút Első lettem az életedben, vagyis nincs második (ez természetesen áll a házastársra is). 

Mária: - ti a testvéreim vagytok, ezért Mária a ti Égi Édesanyátok. Ő ma is mindenkit Hozzám, Jézushoz szeretne 

irányítani.  

Máriának is, mint minden embernek a Földön, fejlődő szeretete volt. A földi életben a fejlődő szeretet gyakran 

kerül olyan helyzetbe, hogy választania kell: vagy áldozattá válik másokért, vagy másokat áldoz fel önmagáért.  

Mária mindig az önmaga feláldozását vállalta, ezért szubjektív bűne soha nem volt, - ezért nevezte az angyal 

kegyelemmel teljesnek. 

Mária az univerzális hit talaján állt. Szeresd Máriát, mindkettőnk édesanyját. Inkább te szenvedj másokért, mint 

fordítva.  

Jézus nem vallásalapítónak jött a világra, hanem azért, hogy felszítsa bennünk az alapalázatot és az univerzális 

hitet, a két főparancsot: - szeresd Istent és szeresd az embert. 

A szentáldozás (szent ostya) egy misztérium, - ezt el kell hidd. Tégy úgy, mintha hinnél, és akkor kételyeid előbb-

utóbb megszűnnek. 

Az idő nem konzerválható, az idő múlandó. „Mi ez az örökkévalósághoz képest?” – ez a kérdés a patikamérleg, 

amely megmutatja mindenkor, hogy milyen erkölcsi értéket hordoz egy döntés. 



Égi Édesanyátok, Mária bárhol megjelenhet, ahol a lelketeknek erre szüksége van. 

A remete szerephez egy nagyon egyértelmű isten-élmény szükséges. Csak azt a fogadalmat helyeslem, amit valaki 

valami rossz ellen tesz, és nem azt, amit egy jó mellett, - mivel minden jónál lehet valami jobb. Tehát a jó melletti 

fogadalom akadályozza a jobbat.   

Mária még soha nem hagyott magára senkit, aki Őhozzá folyamodott bizalommal.  

János látomása (Apokalipszis) mindenkor az egyének életsorsára és az emberiség földi életének végső sorsára utal, 

- e kettőt szinte lehetetlen szétválasztani. (Ne feledkezz el a hazataláltságról!) 

Élő egyháznak mondható összejövetel csak kis közösségek keretén belül valósítható meg: 1.) készüljetek az 

összejövetelre imával, de mondanivalóval is, 2.) tudjátok, hogy gazdagodni fogtok, mert Én megajándékozlak, 3.) 

ne legyetek sértődékenységek, szeretetlenek. Az összejöveteleken ne hatalmaskodjon senki, hanem meg kell 

beszélni. Engem tanuljatok az evangéliumokból, de a problémáitokat is szeretetben beszéljétek meg. 

Ha tisztán látod az evangéliumaimat, akkor a Jelenések könyvét megérted.  

Mária, Édesanyám soha nem volt katolikus, - Ő zsidó volt és sohasem keresztelkedett meg semmiféle vallásra. Kell 

bizonyos nyitottság Mária megjelenéséhez, - a zártság a jobb irányába soha nem az Isten világa. 

Azt is tudnod kell, hogy nem az Anyám megjelenése a legfontosabb, hanem az alapalázat, - Én vagyok a jó irány.  

A hármas szabály (nem ártás, megbocsájtás, segítés) az Út, a lényeg, és nem a felekezet, - ezek nélkül nem tudok 

mit kezdeni veled. Csak abban tudok élni, aki úgy áll ki az általa meglátott jó mellett, hogy mindenkor nyitott marad 

a jobb irányába. Vagyis, ha magatartásának, lelki fejlődésének, a szeretés növekedésének forrása mindenkor Én, 

Jézus maradok. 

Bármilyen felekezethez is tartozol, ha Engem, mint Utat komolyan veszel, nem fogsz babérokat aratni egyetlen 

felekezetben sem. 

Ne felekezeteket keress, hanem olyan embereket, akikkel össze tudsz jönni az Én nevemben és akikkel rendszeren 

tudtok Velem foglalkozni.  

Egy felekezet soha nem lehet cél, csak eszköz, - a cél mindig Én legyek. Az okosság és óvatosság mindenkivel 

szemben kötelez. 

Felnőtt ember valóban csak akkor keresztelkedjék meg, ha ennek értelmét látja. 

A gyermek keresztelésnek akkor van értelme, ha legalább az egyik szülő nemcsak hiszi, de élni is akarja azt az Utat, 

amit elétek éltem. 

Hozzám kell vonzódjatok és nem egyházakhoz. 

Egyetlen egyházhoz sem tartozni, ez negatív tartalom. 

Általában az emberek önzőek és ennek az érdekében törekednek hatalomra, - a speciális egyházakban is ugyanaz a 

helyzet, mint a világban. A különbség csak az, hogy az Én nevemben tesznek Ellenem, - és ez így is lesz mindaddig, 

amíg ígértem szerint el nem jövök.  



Keresd meg azokat a barátokat, akik az univerzális hitet vallják. Akik mindenkinek azt akarják, amit maguknak 

akarnak. 

Pio atya: - azok a szentek, akik már elköltöztek a Földről, nem arra valók, hogy a ti feladataitokat elvégezzék, 

hanem arra, hogy felhívják a figyelmeteket arra, hogy ők partnereitek és nem szolgáitok. 

Tiszteljétek a szenteket. Vegyetek példát róluk. Kérjétek a segítségüket, de ne azt, hogy megtegyék helyettetek azt, 

amit nektek kell megtennetek. 

A prófétai szerep tartalma: 1.) tanítás, 2.) lélekbe látás, 3.) jövőbe látás. Az Én népem prófétai nép. A lélekbe és a 

jövőbe látás karizmáját a szerepeket kiosztó Lélek annak adja és akkor, akinek és amikor akarja. E karizmák 

önmagukat igazolják.  

Nem a szertartás, hanem a magatartás számít elsősorban Isten előtt. Első amagatartás, majd csak utána a 

szertartás. 

Csak annak a keresztelésnek van értelme, amelynek gyökere a hit talajából táplálkozik.  

Engem a biblia-ismerők feszítettek keresztre. 

Az ősellenség két fontos csalival próbál elterelni: 1.) a különböző speciális vallásokkal, 2.) a Bibliával. 

Szinte minden vallás elismer Engem Igazságnak, Életnek és Útnak, - sajátságosan.  

Azok, akik elhiszik, hogy az ostyában valóban Velem találkoznak, nagyon jól teszik, ha áldoznak. 

A templomba járás annyiban kötelez, amennyiben a lelkiismeretedet meg tudja nyugtatni. Bár a templomok szent 

helyek, vagyis Atyám házai, de Én, a te Jézusod mindenhol jelen vagyok a te számodra.  

Nem a vallások üdvözítenek, hanem Én, Jézus Krisztus. Szinte minden speciális vallás lejáratta magát. Jogos a jó 

szándékú emberek előítélete a különböző vallások iránt. Én, Jézus sem tudta rátenni az életemet arra a vallásra, 

amiben születtem. Ezért feszítettek keresztre. Ne erőltesd azt, amit el akarsz érni. 

Nem a szertartás a fontos, hanem a magatartás, amelyet Én, Jézus elétek éltem és evangéliumaimban 

tudomásotokra hoztam.  

Csaknem gondolod azt, hogy az emberiség kétharmada elkárhozik (akik nem lettek megkeresztelve). 

A Jelenések könyve nem történelemkönyv, hanem a lelki élet fejlődésére vonatkozó írás azok számára, akiket a 

Lélek vezérel. A lelki fejlődés éltető forrása elsősorban a négy evangélium. „Ne szórjatok sertések elé a gyöngyöt”. 

A szentáldozás nem forrása az Egységnek (ökumeniának), hanem következménye. 

Az állatok nem erkölcsi lények. Nem tudják mi a jó és mi a rossz. Az állat nem lehet szeretet tárgya, hanem 

használati tárgy. Nem születhetsz újjá állatban. 

Senkinek semmiféle egyházat nem kell elhagynia. Szinte mindenki a speciális hitet képviseli. 

Akik megtérési szándékkal jöttek, azokra két kifinomul csapda várja az ördög részéről: a vallás és a Biblia. Ezeket 

Én, Jézus meg nem szüntethetem. Ezeket ti magatok kell legyőzzétek az Én segítségemmel. 



A Biblia osztja meg az emberiséget, és nem Én, aki mindeneket egységbe akarok fogni.  

A Biblia sugalmazott szöveg, és szükségszerűen csak szennyezetten tudnak megjelenni a megsérült emberi 

természeten keresztül. Ez azért van, mert nem vagytok bábuk. Tehát csak szennyezett sugalmazás létezik, - ez a 

legkevésbé a négy evangéliumaimról és az Apostolok cselekedeteiről mondható el. Ezeket olvassátok és már a 

Földön megízlelhetitek a Mennyországot. Olvasd az evangéliumaimat és kérd a bölcsesség lelkét.  

A bűnbánatot nem lehet jogi keretek közé szorítani. Sokkal többen tisztulnak meg szentgyónás nélkül, mint 

szentgyónással. Magának az Istennek a kezét nem kötik meg a szentségek sem. 

A bűnbánatot nem lehet jogi keretek közé szorítani. Sokkal többen tisztulnak meg szentgyónás nélkül, mint 

szentgyónással. Magának az Istennek a kezét nem kötik meg a szentségek sem. 

Az Én békémet nem lehet szertartásokkal biztosítani. Nem a szertartás, hanem a magatartás a fontos, - a szertartás 

akkor van a helyén, ha az Általam megkívánt magatartást pecsételi le, és nem fordítva. 

Én, Jézus nem vallásokhoz kötődöm, hanem azokhoz a lelkekhez, akik a hármas szabályt tartják a legfontosabbnak. 

Sajnos ti szertartásokhoz kötődtök, - ezért van köztetek annyi békétlen, boldogtalan ember, de az Én kezemet nem 

lehet szertartásokkal megkötni. 

Az engedelmesek tartják állva az Egyházat, az engedetlenek pedig viszik előre. 

Minden speciális hitet hirdető egyházban a kormányrúd a sátán kezében van, mert hatalmi szintekre épül és az 

igazságaik ezt támasztják alá. Egyetlen egyház sem tűri a józanul gondolkodókat, csak az engedelmeseket. Nem a 

Szentlelket, hanem a Bibliát tartják forrásnak, amelyből mindent és ellenkezőjét is ki lehet olvasni.                             

A bársonyszékért könnyen feláldozza a gondolkodó embert: máglya, meghurcoltatás, kiátkozás, eretnekségi bélyeg 

stb. Ez a mai világban sincs másképpen. Pedig nincsen katolikus, református, baptista, jehova, ortodox stb. 

Mennyország. Csak szeretet Mennyország van, ami Velem azonos, és a Szeret-Mennyország nem az intézményt 

fogadja be, hanem az embert. Azt az embert, aki minden körülmények között képes szeretni, - csak szeretni. 

A vallásosság ördöge a legördögibb ördög. Igen, mert a gondolkodást nem vállaló, de Engem kereső gyermekeimet 

olyan pótcselekvésre készteti, amely elrabolja az idejüket, hogy a szeretetre hivatkozva, de csak formával 

foglalkozzanak, ne a tartalommal.  

Téved, ha valaki azt hiszi, hogy attól erkölcsileg jobb lesz, ha naponta kétszer áldozik. 

A magatartás a lényeg. A szertartás a pecsét. 

Ezer szertartás sem ér semmit, ha nem követi gyakorlati szeretet. Befektetett munka nélkül nincs nyereség. 

Papok: - nyájat gyűjteni csak hiteles élettel lehet, ahol a tanítás és annak megélése nem választható el egymástól. 

Ezt megvalósítani csak keveseknek sikerül.    

Az Engem ábrázoló szobrok pedig bálványok. Az Én fényem vagy a szívedben van, vagy sehol. 

Sok vallásos ceremónia folyik azért, hogy Istent jobb belátásra meggyőzzük. Ti fogadjatok szót Istennek és nem 

fordítva. 

Engem ékesszólással meghatni nem lehet, csak őszinte szóval.  



Milliószor millió szentmise sem ér semmit, ha nem tértek meg. Ne a szentmisétől, hanem Tőlem várjátok életetek 

megváltoztatását. A szentmise eszköz, - és ha nem ezért van, akkor Isten-káromlás.  

Mindaddig testvérem vagy, amíg azt éled meg, hogy Mária a te égi édesanyád. 

Mária, az Én édesanyám is megjelenik annak, akinek erre van szüksége. 

Ahol Anyámat, Máriát nem tisztelik, ott Én nem érzem jól Magam. 

Én az egyház embertelen törvényeivel nem vagyok egyetértésbe, de az egyházi adó az emberek érdekeit is 

szolgálja. 

Velem kelj és Velem feküdj. Velem indulj és Én veled indulok életutadon.  

Minden értelmes megoldásnak kezdete és vége Én vagyok. Megáldalak! 

Általam, Velem és Bennem mindent megkaptok Istentől, hogy boldogok legyetek. 

Igyekezz úgy gondolkodni, szólni, cselekedni, amint Én tettem. 

Aki szeret Engem, abban lakhelyet biztosítok a Magam számára. 

Ha Velem megtalálod a valóban boldogító kapcsolatot, akkor gyümölcsözővé teheted emberi kapcsolataidat is. 

Fontos, hogy tudd: - Velem megelégedni, Velem betelni, Velem egyre jobban és egyre többet együttműködni. 

Minden vágyam, hogy áldásommá válj. Áldás akarok lenni számodra, és áldássá akarlak tenni téged mások 

számára. 

Én az Engem szeretőknek a körülményeinek is Istene vagyok. Soha nem hagyom magukra a jó szándékú 

embereket.  

Ahol nem tisztelik Édesanyámat, ott Nekem, Jézusnak helyem nincsen. Ő Rám mutatva mondja: „Amit mond, 

tegyétek”, - és ne őt akarjátok kommandírozni. Én pedig azt mondom: „Alakítsátok át a gondolkodásotokat!”. 

A lényeg nem a templomba járás, hanem az, hogy biztosíts időt magadnak arra, hogy Velem, Jézussal foglalkozz. 

Engem belülről lehet megismerni és nem a világ templomai bejárásával, - és ha törekszel megismerni, akkor meg is 

tudsz szeretni Engem, és akkor Mellettem köteleződsz el.  

A szentségek fontosak, de fontosabb a Velem való találkozni vágyakozás. 

Amikor Én eljövök, akkor nemcsak az emberi szív szándékai, hanem minden világi és egyházi intézmény le fog 

lepleződni, abban az órában. Vallások és hitek, amelyekben Én nem vagyok megtalálható, fognak semmivé válni 

azoknak a körülményeknek a hatására, amelyek Földön lesznek eljövetelem előtt, - és mindez azért, hogy az utolsó 

órában Engem, Jézust még választhassatok.  

Az   egyház az Én titokzatos testem, - és a Szentlélek élteti. 

Az intézményesített egyházak létfontosságúak, mert ezek tartják fenn az ígéreteimet az idők végezetéig. 



A szentáldozáskor ne a bűneiddel foglalkozz, hanem az égi örömmel, mert ez szeretetem leghatékonyabb 

kimutatása.  

Mária azt szeretné, hogy minél kevesebb szenvedés árán tudnátok megtanulni, hogy egyedül Én, Jézus vagyok 

életetek megoldása, - számotokra a boldogság Én vagyok.  

A magán kinyilatkoztatást csak annak kell elfogadni, aki kapja. 

Ne engedjétek, hogy bármiféle hitvallás okozója legyen bármiféle szeretetlenségnek közöttetek. Én, Jézus azt 

szeretném, hogy az univerzális hit alapján álljatok. Minden hitvallás valahol korlátozni akarja az univerzális hitet.  

Szeresd önmagadat és szeresd ellenségeidet, felebarátaidat úgy, mint önmagadat. Örök boldogságuk csak az 

univerzális hitet vallóknak van. 

Nem a vallások üdvözítenek, hanem Én, Jézus.  

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                            

 


